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ACTA DE LA SESSIÓ DE 
Ajuntament Ple 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. 5 /2015 
Caràcter: ordinària  
Data: 24 d’abril de 2015 
Horari: de 11.00 a les 13.10 h. 
Lloc: Sala de Plens de Paeria 
 
 
Hi assisteixen: 
 
 
Àngel Ros Domingo,  Paer en cap 
Montse Mínguez García, 1a. Tinent d'alcalde 
Rafael Peris Martín,  2n. Tinent d'alcalde 
Sara Mestres Llussà, 3a. Tinent d'alcalde 
Montse Parra Albà, 4a.Tinent d’alcalde 
Félix Larrosa Piqué 5è. Tinent d'alcalde 
Joan Gómez López, 6è. Tinent d’alcalde 
Marta Camps Torrens, Regidora 
Txema Alonso Fernández, Regidor 
Josep Barberà Morreres, Regidor 
Dolors Arderiu Sabaté, Regidora 
Oriol Yuguero Torres, Regidor 
Jesús Castillo Cervelló, Regidor 
Maria Rosa Ball Papiol, Regidora 
Neus Brocal Mañas, Regidora 
Joan R. Zaballos Rubio, Regidor 
Bea Obis Aguilar, Regidora 
Miquel Padilla Díaz, Regidor 
Francesc J. Cerdà Esteve, Regidor 
Antoni Postius Terrado, Regidor 
Joan Vilella Jounou, Regidor 
Salvador Puy Castarlenas, Regidor 
Maria José Horcajada Bell-lloch, Regidora  
Gemma Batalla Casanovas, Regidora 
Pau Pintó Torné, Regidor 
Xema Solé Solà, Regidor 
Jesús Gutiérrez Bustillo,  Secretari 
Jordi Sanuy Vallés,  Interventor 
Ma. Luisa Sanz Llavallol,  Tresorera 
Montse Tomàs Pallerols,  Oficial Major 

 
Excusa l’assistència: 
Cristina Torrent Pujol, Regidora  
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Igualment que en la sessió passada, cal fer constar una incidència que afecta a tots els 
punts de l’ordre del dia que han estat sotmesos a votació. Mantenint el posicionament 
de l’anterior sessió plenària, la regidora Sra. Marta Camps no vota cap de les propostes 
incloses en l’ordre del dia. Per això es farà constar  aquest fet en tots els punts que 
hagin estat sotmesos a votació expressa. En els punts aprovats per unanimitat no es 
farà cap menció, atès que la manca de vot de la Sra. Camps (que ha de ser considerada 
com a abstenció, segons el previst en l’art. 100 del ROF) no afecta al resultat de 
formació de la voluntat corporativa. 
 
 
ORDRE DEL DIA 
 
1.- APROVACIÓ DE LES DUES ACTES DELS PLENS EXTRAORD INARI DE DATA 
19-3-2015 I DE L’ORDINARI DE DATA 27-3-2015 
 
Per unanimitat s’acorda aprovar les actes dels plens extraordinari de data 19-3-2015 i 
de l’ordinari de data 27-3-2015 
 
 
2.- DONAR COMPTE DELS DECRETS DICTATS PER L’ALCALDI A DES DEL 
DARRER PLE 
 
La corporació resta assabentada dels decrets dictats per l’Alcaldia des del darrer Ple 
ordinari i que van del núm. 1597 fins el núm. 2490, ambdós inclosos.  
 
 
3.- DONAR COMPTE ESPECÍFIC DE DECRETS D’ALCALDIA 
 
La corporació resta assabentada dels següents decrets dictats per l’Alcaldia: 
 

- Decret de 31-3-2015 de delegació de funcions d’Alcaldia, per absència, durant 
els dies 2, 3, 4, 5 i 6  d’abril. 
 

- Decret de 20-4-2015 de declaració del dia 21-4-2015 com a dia de dol oficial a 
l’Ajuntament de Lleida amb motiu de la mort violenta del lleidatà Abel Martínez 
Oliva.  

 
 
4.- APROVACIÓ INICIAL DEL REGLAMENT DEL REGISTRE D’ INTERESSOS DE 
L’AJUNTAMENT DE LLEIDA I ELS SEUS ANNEXES 
 
Vista la proposta d’Alcaldia, per unanimitat s’acorda: 
 
1r. Aprovar inicialment el Reglament del Registre d’Interessos de l’Ajuntament de Lleida 
i els seus annexos, on es recullen els formularis per a efectuar les declaracions de béns 
i activitats i els models a seguir per fer públiques aquestes declaracions, segons el text 
incorporat a la proposta d’acord. 
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2n. Sotmetre aquest acord i el text del Reglament a informació pública i audiència als 
interessats, per un termini de 30 dies, mitjançant la inserció dels anuncis corresponents 
al BOP, al DOGC i al tauler d’edictes de l’Ajuntament a fi que es puguin presentar 
reclamacions i suggeriments.   
 
3r.  Disposar que, si no es formula cap reclamació ni suggeriment durant el termini 
d’informació pública i audiència als interessats, el Reglament que ara s’aprova 
inicialment, quedarà aprovat definitivament, sense cap altre tràmit i es procedirà a la 
seva publicació íntegra en el BOP de Lleida i al tauler d’anuncis de la Corporació, 
inserint al DOGC la referència del BOP en què hagi estat publicat aquest text. 
 
En aquell moment es considerarà sense efecte qualsevol acord que contradigui o 
s’oposi als anteriors. 
 
4t. Un cop aprovat definitivament el Reglament del Registre d’Interessos de l’Ajuntament 
de Lleida es procedirà a la creació del fitxer de dades corresponent i a l’establiment de 
les mesures organitzatives, tècniques i de gestió necessàries per al registre i custòdia 
de totes les declaracions presentades, tal i com estableix l’esmentat Reglament. 
 
 
5.- MODIFICACIÓ DELS ESTATUTS DEL CONSORCI  DEL TUR Ó DE LA SEU 
VELLA DE LLEIDA  
 
Vista la proposta de modificació dels estatuts del Consorci del Turó de la Seu Vella de 
Lleida, del  qual l’Ajuntament de Lleida en forma part com a ens consorciat. 
 
Vist que el Consell General del Consorci del Turó de la Seu Vella de Lleida, en sessió 
de data 17 d’abril de 2015 va aprovar, per unanimitat, la proposta de modificació dels 
estatuts del Consorci que els serveis jurídics de les entitats consorciades van posar en 
la seva consideració,  per tal d’adequar-los a les darreres modificacions legislatives (Llei 
27/2013, de 27 de desembre i Llei 15/2014, de 16 de setembre).  
 
Vist l’informe de la Secretaria General de l’ajuntament de data 21 d’abril de 2015 on 
s’informa favorablement la proposta de modificació dels estatuts en el sentit que, 
aquestes s’ajusten al que disposen les Lleis 27/2013, de 27 de desembre, de 
Racionalització i Sostenibilitat de l’Administració local i 15/2014, de 16 de setembre, de 
Racionalització del Sector Públic i d’altres mesures de reforma administrativa. 
 
Vista la proposta d’Alcaldia, per unanimitat s’acorda: 
 
1r. Aprovar la proposta de modificació dels estatuts del Consorci del Turó de la Seu 
Vella de Lleida, acordada pel Consell General d’aquest consorci en sessió del dia 17 
d’abril de 2015, segons el text incorporat a l’expedient. 
 
2n. Donar trasllat d’aquest acord al Consorci del Turó de la Seu Vella de Lleida, a la 
Secretaria General i a la Intervenció Municipal,  per al seu coneixement i efectes 
escaients. 
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6.-  APROVACIÓ DE LA CONCESSIÓ DE LA MEDALLA DE LA PAERIA A LA 
SOLIDARITAT AL SR. JAUME MILLAS PÉREZ 
 
Vista la proposta d’Alcaldia, per unanimitat s’acorda: 
 
Aprovar la concessió de la Medalla de la Paeria a la Solidaritat al Sr. Jaume Millas 
Pérez com a reconeixement a la seva tasca com president de l’Associació de Veïns 
Jaume I El Conqueridor des de fa més de 25 anys i a la seva dedicació i trajectòria en 
servei i en els àmbits socials, culturals, esportius, voluntariat, associacionisme veïnal a 
la ciutat de Lleida. 
 
 
7.-  APROVACIÓ DE LA CONCESSIÓ D’UNA PLACA DE LA PA ERIA A LA  
SOLIDARITAT A L’ASSOCIACIÓ VEÏNAL DE L’ESTUDI DE LA  PARTIDA DE LA 
CAPARRELLA 
 
Vista la proposta d’Alcaldia, per unanimitat s’acorda: 
 
Aprovar la concessió de la Placa de la Paeria a la Solidaritat a l’Associació Veïnal de 
l’Estudi de la Partida de la Caparrella per la important tasca que fa, des de ja 25 anys, 
en la promoció d’actuacions cíviques i socials per a millorar la qualitat de vida del seu 
veïnat així com la preservació del medi rural i de l’àmbit urbanístic d’aquesta partida de 
l’Horta de Lleida.  
 
 
8.-  APROVACIÓ DE LA CONCESSIÓ D’UNA PLACA DE LA PA ERIA A LA  
SOLIDARITAT A L’ASSOCIACIÓ DE VEÏNS CIUTAT JARDÍ-LE S VALLS 
 
Vista la proposta d’Alcaldia, per unanimitat s’acorda: 
 
Aprovar la concessió de la Placa de la Paeria a la Solidaritat a l’Associació de Veïns 
Ciutat Jardí-Les Valls  per la important tasca que fa, des de ja 25 anys, en promoure i 
desenvolupar activitats de tipus cultural, cívic, social,  esportiu i reivindicatiu afavorint els 
sentiments de solidaritat i de bon veïnat al barri. 
 
 
9.- AUTORITZAR COMPATIBILITAT SOL·LICITADA PEL SR. JOSEP RAMON IBARZ 
ALMENARA 
 
Vista la proposta de la responsable de Planificació Estratègica de Recursos Humans, 
per unanimitat s’acorda: 
 
Autoritzar al funcionari Sr. Josep Ramon Ibarz Almenara (1862), intendent cap de la 
Guàrdia Urbana, per exercir un segon lloc de treball o activitat de docència com a 
professor de l’Àrea Jurídica de la formació que es porta a terme en el curs per al 
personal de seguretat privada, en el centre de formació “+ Talent, formació i 
Assessorament”, de manera ocasional, amb una dedicació setmanal de 5 hores. 
 
En el supòsit de variació de les condicions de l’activitat per la qual s’autoritza la 
compatibilitat caldrà que l’interessat ho posi immediatament en coneixement d’aquesta 
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corporació.  
 
 
10.- AUTORITZAR COMPATIBILITAT SOL·LICITADA PEL SR.  JOSEP MALLADA 
GÒDIA 
 
Vista la proposta de la responsable de Planificació Estratègica de Recursos Humans, 
per unanimitat s’acorda: 
 
Autoritzar al funcionari Sr. Josep Mallada Gòdia (2344), inspector de la Guàrdia Urbana, 
per exercir un segon lloc de treball o activitat de docència com a professor de l’Àrea 
Socio professional, Tècnico professional i Protecció i Seguretat de la formació que es 
porta a terme en el curs per al personal de seguretat privada, en el centre de formació 
“+ Talent, formació i Assessorament”, de manera ocasional, amb una dedicació 
setmanal de 5 hores. 
 
En el supòsit de variació de les condicions de l’activitat per la qual s’autoritza la 
compatibilitat caldrà que l’interessat ho posi immediatament en coneixement d’aquesta 
corporació.  
 
 
11.- AUTORITZAR COMPATIBILITAT SOL·LICITADA PER LA SRA. NÚRIA ESTEVE 
NEGRE  
 
Vista la proposta de la responsable de Planificació Estratègica de Recursos Humans, 
per unanimitat s’acorda: 
 
Autoritzar a la funcionària interina Sra. Núria Esteve Negre (2049) tècnica superior 
Educació Infantil, per exercir un segon lloc de treball o activitat per compte propi a 
l’empresa NUGERI SL, dedicada a l’activitat de fleca i cafeteria, amb una jornada de 18 
hores setmanals que es realitzaran de dilluns a divendres en horari de tarda.  
 
En el supòsit de variació de les condicions de l’activitat per la qual s’autoritza la 
compatibilitat caldrà que la interessada ho posi immediatament en coneixement 
d’aquesta corporació. 
 
 
12.- CONCESSIÓ DE LA MEDALLA DE LA PAERIA AL MÈRIT CULTURAL O 
ARTÍSTIC AL SR. JOAN RODÉS REYES,  A TÍTOL PÒSTUM 
 
Vista la proposta de la regidora de Promoció Cultural, Museus, Festes i Cultura Popular, 
per unanimitat s’acorda:  
 
Aprovar definitivament la concessió de la Medalla de la Paeria al mèrit cultural o artístic 
al Sr. Joan Rodés Reyes, a títol pòstum, per la seva trajectòria com a músic i 
continuador, adaptant als nous temps, la rumba i el garrotin. 
 
 
13.- CONCESSIÓ DE LA MEDALLA DE LA PAERIA AL MÈRIT CULTURAL O 
ARTÍSTIC AL SR. VÍCTOR PÉREZ PALLARÉS  
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Vista la proposta de la regidora de Promoció Cultural, Museus, Festes i Cultura Popular, 
per unanimitat s’acorda:  
 
Aprovar definitivament la concessió de la Medalla de la Paeria al mèrit cultural o artístic 
al Sr. Víctor Pérez Pallarés,  per la seva trajectòria dins el món de les arts plàstiques, 
destacant com a artista del gravat. 
 
 
14.- CONCESSIÓ DE LA MEDALLA DE LA PAERIA AL MÈRIT CULTURAL O 
ARTÍSTIC AL SR. JORDI ANTONI MONTAGUT AGUILÀ 
 
Vista la proposta de la regidora de Promoció Cultural, Museus, Festes i Cultura Popular, 
per unanimitat s’acorda:  
 
Aprovar definitivament la concessió de la Medalla de la Paeria al mèrit cultural o artístic 
al Sr. Jordi Antoni Montagut Aguilà,  per la seva trajectòria personal com a docent i 
guitarrista. 
 
 
15.- CONCESSIÓ DE LA MEDALLA DE LA PAERIA AL MÈRIT CULTURAL O 
ARTÍSTIC AL SR. JAUME VILELLA MOTLLÓ 
 
Vista la proposta de la regidora de Promoció Cultural, Museus, Festes i Cultura Popular, 
per unanimitat s’acorda:  
 
Aprovar definitivament la concessió de la Medalla de la Paeria al mèrit cultural o artístic 
al Sr. Jaume Vilella Motlló,  per la seva trajectòria personal i en diferents entitats de 
Lleida tant en l’àmbit cultural com en l’esportiu. 
 
 
16.- CONCESSIÓ DE LA PLACA DE LA PAERIA AL MÈRIT CU LTURAL O ARTÍSTIC 
A L’ASSOCIACIÓ HANGAR MAGRANERS 
 
Vista la proposta de la regidora de Promoció Cultural, Museus, Festes i Cultura Popular, 
per unanimitat s’acorda:  
 
Aprovar definitivament la concessió de la Placa de la Paeria al mèrit cultural o artístic a 
l’Associació Hangar Magraners, per la seva trajectòria com a entitat i en la seva 
implicació en el teixit cultural de Lleida; treballant en la promoció i la difusió del teatre, el 
pessebre ecològic i altres activitats amb un fort arrelament a la ciutat.  
 
 
17.- CONCESSIÓ DE LA MEDALLA DE LA PAERIA AL MÈRIT CULTURAL O 
ARTÍSTIC Al SR. ENRIC PUBILL PARRANO, A TÍTOL PÒSTU M 
 
Vista la proposta de la regidora de Promoció Cultural, Museus, Festes i Cultura Popular, 
per unanimitat s’acorda:  
 
Aprovar definitivament la concessió de la Medalla de la Paeria al mèrit cultural o artístic 
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al Sr. Enric Pubill Parrano, a títol pòstum, per la seva trajectòria com a músic i 
mantenidor de la rumba i el garrotin.  
 
 
18.- CONCESSIÓ DE LA PLACA DE LA PAERIA AL MÈRIT ED UCATIU O 
PEDAGÒGIC A L’ESCOLA CAMPS ELISIS 
 
Vista la proposta del regidor d’Educació i Infància, per unanimitat s’acorda: 
 
Aprovar definitivament la concessió de la Placa de la Paeria al mèrit educatiu o 
pedagògic a l’Escola Camps Elisis, fonamentada en el reconeixement públic del 90è 
aniversari de l’inici de la tasca educativa d’aquest centre educatiu de la ciutat. 
 
 
19.- CONCESSIÓ DE LA PLACA DE LA PAERIA AL MÈRIT ED UCATIU O 
PEDAGÒGIC A L’ENTITAT GARBA ESPIGA  
 
Vista la proposta del regidor d’Educació i Infància, per unanimitat s’acorda: 
 
Aprovar definitivament la concessió de la Placa de la Paeria al mèrit educatiu o 
pedagògic a l’Entitat Garba Espiga, fonamentada en el reconeixement públic a la seva 
important trajectòria educativa i pedagògica a la ciutat de Lleida, com a impulsors de la 
creació de l’escola Espiga. 
 
 
20.- CONCESSIÓ DE LA PLACA DE LA PAERIA AL MÈRIT ED UCATIU O 
PEDAGÒGIC A L’INSTITUT ESCOLA D’HOTELERIA I TURISME  DE LLEIDA 
 
Vista la proposta del regidor d’Educació i Infància, per unanimitat s’acorda: 
 
Aprovar definitivament la concessió de la Placa de la Paeria al mèrit educatiu o 
pedagògic a l’Institut Escola d’Hoteleria i Turisme de Lleida, fonamentada en  el 
reconeixement públic del 25è aniversari de l’inici de la tasca educativa d’aquest centre 
educatiu de la ciutat. 
 
 
21.- CONCESSIÓ DE LA PLACA DE LA PAERIA AL MÈRIT ED UCATIU O 
PEDAGÒGIC A L’ESCOLA ESPERANÇA  
 
Vista la proposta del regidor d’Educació i Infància, per unanimitat s’acorda: 
 
Aprovar definitivament la concessió de la Placa de la Paeria al mèrit educatiu o 
pedagògic a l’Escola Esperança, fonamentada en  el reconeixement públic del 50è 
aniversari de l’inici de la tasca educativa d’aquest centre educatiu de la ciutat. 
 
 
22.- CONCESSIÓ DE LA PLACA DE LA PAERIA AL MÈRIT ED UCATIU O 
PEDAGÒGIC AL COL·LEGI SANT JAUME   
 
Vista la proposta del regidor d’Educació i Infància, per unanimitat s’acorda: 
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Aprovar definitivament la concessió de la Placa de la Paeria al mèrit educatiu o 
pedagògic al Col·legi Sant Jaume, fonamentada en  el reconeixement públic del 50è 
aniversari de l’inici de la tasca educativa d’aquest centre educatiu de la ciutat. 
 
 
23.- CONCESSIÓ DE LA PLACA DE LA PAERIA AL MÈRIT ED UCATIU O 
PEDAGÒGIC A L’ESCOLA PARDINYES  
 
Vista la proposta del regidor d’Educació i Infància, per unanimitat s’acorda: 
 
Aprovar definitivament la concessió de la Placa de la Paeria al mèrit educatiu o 
pedagògic a l’Escola Pardinyes, fonamentada en el reconeixement públic del 50è 
aniversari de l’inici de la tasca educativa d’aquest centre educatiu de la ciutat. 
 
 
24.- CONCESSIÓ DE LA PLACA DE LA PAERIA AL MÈRIT ED UCATIU O 
PEDAGÒGIC A L’ESCOLA MUNICIPAL DE MÚSICA DE LLEIDA 
 
Vista la proposta del regidor d’Educació i Infància, per unanimitat s’acorda: 
 
Aprovar definitivament la concessió de la Placa de la Paeria al mèrit educatiu o 
pedagògic a l’Escola Municipal de Música de Lleida, fonamentada en el reconeixement 
públic dels 100 anys de l’inici de la tasca educativa d’aquest centre educatiu de la ciutat. 
 
 
25.- CONCESSIÓ DE LA MEDALLA DE LA PAERIA AL MÈRIT EDUCATIU O 
PEDAGÒGIC AL SR. SEBASTIÀ GERTRÚDIX ROMERO DE ÀVILA  
 
Vista la proposta del regidor d’Educació i Infància, per unanimitat s’acorda: 
 
Aprovar definitivament la concessió de la Medalla de la Paeria al mèrit educatiu o 
pedagògic al Sr. Sebastià Gertrúdix Romero de Ávila, fonamentada en el reconeixement 
públic de la seva important trajectòria educativa i pedagògica. 
 
 
26.- CONCESSIÓ DE LA MEDALLA DE LA PAERIA AL MÈRIT EDUCATIU O 
PEDAGÒGIC AL SR. FRANCESC MAYÓS SERVET 
 
Vista la proposta del regidor d’Educació i Infància, per unanimitat s’acorda: 
 
Aprovar definitivament la concessió de la Medalla de la Paeria al mèrit educatiu o 
pedagògic al Sr. Francesc Mayós Servet, fonamentada en el reconeixement públic de la 
seva important trajectòria educativa i pedagògica. 
 
 
27.- CONCESSIÓ DE LA PLACA DE LA PAERIA AL MÈRIT ES PORTIU AL CLUB 
CICLISTA PARDINYES  
 
Vista la proposta del regidor d’Esports, per unanimitat s’acorda: 
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Aprovar definitivament la concessió de la Placa de la paeria al mèrit esportiu al Club 
Ciclista Pardinyes en el seu 25è aniversari i per la seva valuosa contribució a la 
ciutadania en el món de l’esport. 
 
 
28.- CONCESSIÓ DE LA PLACA DE LA PAERIA AL MÈRIT ES PORTIU A 
L’ASSOCIACIÓ LLEIDATANA D’HANDBOL 
 
Vista la proposta del regidor d’Esports, per unanimitat s’acorda: 
 
Aprovar definitivament la concessió de la Placa de la paeria al mèrit esportiu a 
l’Associació Lleidatana d’Handbol en el seu 25è aniversari i per la seva valuosa 
contribució a la ciutadania en el món de l’esport. 
 
 
29.- CONCESSIÓ DE LA PLACA DE LA PAERIA AL MÈRIT ES PORTIU AL CLUB 
ESPORT CICLISTA DE LLEIDA  
 
Vista la proposta del regidor d’Esports, per unanimitat s’acorda: 
 
Aprovar definitivament la concessió de la Placa de la paeria al mèrit esportiu al Club 
Esport Ciclista en el seu 25è aniversari i per la seva valuosa contribució a la ciutadania 
en el món de l’esport. 
 
 
30.- CONCESSIÓ DE LA PLACA DE LA PAERIA AL MÈRIT ES PORTIU AL CLUB TIR 
AMB ARC PARDINYES  
 
Vista la proposta del regidor d’Esports, per unanimitat s’acorda: 
 
Aprovar definitivament la concessió de la Placa de la paeria al mèrit esportiu al Club Tir 
amb Arc Pardinyes en el seu 25è aniversari i per la seva valuosa contribució a la 
ciutadania en el món de l’esport. 
 
 
31.- EXPEDIENT DE GESTIÓ TRIBUTÀRIA “IMPOST SOBRE B ENS IMMOBLES”, 
CONCESSIÓ DE BONIFICACIÓ A FUNDACIÓ ATENCIÓ A PERSO NES 
DESPROTEGIDES DE LA CIUTAT DE LLEIDA 
 
Vista la proposta de la presidenta de la Comissió d’Economia i Hisenda, per unanimitat 
s’acorda: 
 
1r. Declarar com a obra d’especial interès o utilitat municipal per trobar-se dins l’àmbit 
d’aplicació de les bonificacions contemplades en l’ordenança fiscal 1.4 segons article 
6.1.1.d) de l’ICIO per obres d’acondicionament del local situat en el Centre Històric 
“Hostal Jericó” al carrer Tallada núm. 39 de Lleida. 
 
2n. Aplicar una bonificació del 60% practicant la corresponent liquidació provisional de 
l’ICIO, segons expedient de llicència d’obres LO14-1260 al tipus de gravamen del 3%, 
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l’import de la qual s’ajustarà a 60% de la quota resultant de 42.177,66 €, és a dir una 
quota final de 16.871,06 €. 
 
 
32.- APROVACIÓ DEL CONVENI DE COL·LABORACIÓ ENTRE L ’AJUNTAMENT DE 
LLEIDA I LA SECCIÓ ESPORTIVA AEM PER A L’ADEQUACIÓ DEL CAMP DE 
FUTBOL 
 
Vista la proposta de la primera tinent d’alcalde, per unanimitat s’acorda: 
 
1r. Aprovar el conveni de col·laboració entre l’Ajuntament de Lleida i la Secció Esportiva 
AEM  per a l’adequació dels camps de gespa municipal de futbol 11 i futbol 7. 
 
2n. Aprovar l'atorgament a favor de la Secció Esportiva AEM d'una subvenció 
excepcional i plurianual per a fer front a les despeses inherents a aquesta acció, en 
concepte d’adequació dels camps de futbol municipals, per import de 190.960,39 €, a 
l’empara de l’article 22.2.c) de la Llei 38/2003, de 17 de novembre, general de 
subvencions. 
 
3r. Aprovar la despesa corresponent a l’exercici de l’any 2015 amb càrrec a la partida 06 
3400 48901 per un import d’ 11.100,00 €. 
 
4t. Donar trasllat d’aquesta resolució a la Secció Esportiva AEM als efectes oportuns.  
 
 
 
33.- APROVACIÓ DEL CONVENI DE COL·LABORACIÓ ENTRE L ’AJUNTAMENT DE 
LLEIDA I LA UNIÓ ESPORTIVA BORDETA PER A L’ADEQUACI Ó DEL CAMP DE 
FUTBOL 
 
Vista la proposta de la primera tinent d’alcalde, per unanimitat s’acorda: 
 
1r. Aprovar el conveni de col·laboració entre l’Ajuntament de Lleida i la Unió Esportiva 
Bordeta  per a l’adequació dels camps de gespa municipal de futbol de la Bordeta. 
 
2n. Aprovar l'atorgament a favor de la Unió Esportiva Bordeta d’una subvenció 
excepcional i plurianual per a fer front a les despeses inherents a aquesta acció, en 
concepte d’adequació dels camps de futbol municipals, per import de 220.147,62 €, a 
l’empara de l’article 22.2.c) de la Llei 38/2003, de 17 de novembre, general de 
subvencions. 
 
3r. Aprovar la despesa corresponent a l’exercici de l’any 2015 amb càrrec a la partida 06 
3400 48901 per un import d’ 12.800,00 €. 
 
4t. Donar trasllat d’aquesta resolució a la  Unió Esportiva Bordeta als efectes oportuns.  
 
 
34.- CONCESSIÓ D’UNA PLACA DE LA PAERIA A LA SOLIDA RITAT AL SINDICAT 
DE PENSIONISTES I JUBILATS DE CCOO 
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Vista la proposta de la directora de Serveis a les Persones, Ocupació, Cultura, Educació 
i Esports, per unanimitat s’acorda:  
 
Aprovar la concessió de la placa de la Paeria a la solidaritat al Sindicat de Pensionistes i 
Jubilats de CCOO, fonamentada en el reconeixement públic dels lleidatans i lleidatanes 
que van defensar les condicions laborals dels treballadors i treballadores als centres de 
treball.  
 
 
35.- CONCESSIÓ D’UNA PLACA DE LA PAERIA A LA SOLIDA RITAT A CCOO – 
COMISSIONS OBRERES DE CATALUNYA, TERRES DE LLEIDA 
 
Vista la proposta de la directora de Serveis a les Persones, Ocupació, Cultura, Educació 
i Esports, per unanimitat s’acorda:  
 
Aprovar la concessió de la placa de la Paeria a la solidaritat a CCOO – Comissions 
Obreres de Catalunya, Terres de Lleida, amb motiu del 50 aniversari de la fundació del 
Sindicat. 
 
 
36.- APROVACIÓ DE LA SOL·LICITUD DE PRÒRROGA, PER A  L’ANY 2016, DEL 
CONVENI DE COL·LABORACIÓ INTERADMINISTRATIVA ENTRE LA SECRETARIA 
D’INCLUSIÓ I DE LA PROMOCIÓ D’AUTONOMIA PERSONAL I L’AJUNTAMENT DE 
LLEIDA PER A LA PRESTACIÓ DEL SERVEI DEL CENTRE DE DIA DE 
MAGRANERS PER A GENT GRAN  
 
Vista la proposta de la cap de Servei de Gestió i Acció Social, per unanimitat s’acorda: 
 
1r. Aprovar la sol·licitud de pròrroga per a l’any 2016 del conveni interadministratiu entre 
la Secretaria d’Inclusió i de la promoció de l’autonomia personal (SISPAP) i l’Ajuntament 
de Lleida de 20 places de servei centre de dia “Magraners” a la localitat de Lleida. 
 
2n. Autoritzar l’alcalde a fer la sol·licitud de pròrroga així com a la signatura de la 
mateixa.  
 
 
37.- CONCESSIÓ DE LA PLACA DE LA PAERIA A LA SOLIDA RITAT A LA JOVE 
CAMBRA INTERNACIONAL DE LLEIDA 
 
Vista la proposta del regidor d’Urbanisme, Turisme i Projecció Exterior, per unanimitat 
s’acorda: 
 
Aprovar definitivament la concessió de la Placa de la Paeria a la solidaritat a la Jove 
Cambra Internacional de Lleida, fonamentada en el reconeixement públic del 45è 
aniversari de l’inici de la seva tasca a la nostra ciutat. 
 
 
38.- CONCESSIÓ DE LA MEDALLA DE LA PAERIA  A LA SOL IDARITAT AL SR. 
LLUIS RODRÍGUEZ HERRERO 
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Vista la proposta de la directora de Serveis a les Persones, Ocupació, Cultura, Educació 
i Esports, per unanimitat s’acorda:  
 
Aprovar la concessió de la Medalla de la Paeria a la solidaritat per al senyor Lluís 
Rodríguez Herrero, en reconeixement per la seva tasca com directiu de la Llar Santa 
Teresina i com a primer Defensor de les persones grans de la ciutat de Lleida. 
 
 
39.- CONCESSIÓ DE LA MEDALLA DE LA PAERIA  A LA SOL IDARITAT AL SR. 
RAMON DOMÉNECH I CASTELLS  
 
Vista la proposta de la directora de Serveis a les Persones, Ocupació, Cultura, Educació 
i Esports, per unanimitat s’acorda:  
 
Aprovar la concessió de la Medalla de la Paeria a la solidaritat per al senyor Ramon 
Domènech i Castells, la qual es fonamenta, entre altres, en la important tasca en 
l’educació en la llibertat i en els valors democràtics. 
 
 
40.- CONCESSIÓ DE LA PLACA DE LA PAERIA A LA SOLIDA RITAT A L’ORDRE 
MERCEDÀRIA DE LLEIDA 
 
Vista la proposta de la directora de Serveis a les Persones, Ocupació, Cultura, Educació 
i Esports, per unanimitat s’acorda:  
 
Aprovar la concessió de la Placa de la Paeria a la solidaritat a l’Ordre mercedària de 
Lleida, la qual es fonamenta, entre altres, en la important tasca envers els més 
desfavorits.  
 
 
41.- APROVACIÓ DE LA PROPOSTA DE LA COMISSIÓ D’ESTU DI PER AL CANVI 
DE LA FORMA DE GESTIÓ DELS SERVEIS DE L’EMPRESA MUN ICIPAL 
D’URBANISME DE LLEIDA SL  
 
Vista la proposta de la Comissió d’Estudi per al canvi de la forma de gestió dels serveis 
de l’Empresa Municipal d’Urbanisme de Lleida SL, amb 14 vots a favor del Grup 
Municipal del PSC i 11 abstencions dels grups municipals de CiU, PP i del regidor no 
adscrit (la regidora Sra. Marta Camps no vota), s’acorda: 
 
1r. Iniciar el procés de canvi de gestió dels serveis actuals de l’Empresa Municipal 
d’Urbanisme S.L. cap a una gestió directa per part de l’Ajuntament, i encomanar a la 
comissió creada per Decret de 27 de febrer de 2015,  la realització dels estudis i 
consultes necessaris per tal de proposar la fórmula d’integració que consideri més 
adequada, atenent els aspectes jurídics, econòmics i fiscals. A tal efecte, s’autoritza la 
comissió a proposar la contractació d’informes especialitzats en matèria mercantil i 
tributària. Igualment s’autoritza expressament a l’Alcaldia, si escau per a formular les 
consultes pertinents a la Direcció General de Tributs sobre les qüestions que puguin 
afectar el procés.  
Com a resultat d’aquests treballs, la comissió elaborarà una memòria que haurà de 
servir de base per a l’adopció dels acords corresponents.  
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2n. La constitució del Consell Assessor de Polítiques d’habitatge social, com a  un òrgan 
col·legiat de participació comunitària per a l’assessorament, consulta, proposta i 
participació en matèria de habitatge social al nostre municipi. La creació del consell a 
Lleida respon a la voluntat de disposar d’un espai de referència, central i aglutinador, 
que permeti una mirada i intervenció plural i global a la realitat de l’habitatge social, cada 
cop més complexa, de la nostra ciutat. 
 

Els objectius d’aquest Consell es concretarien en base als criteris següents:  

- Identificar els principis comuns que guiïn l’opinió col·legiada del Consell  
- Definir la filosofia i el marc de les actuacions que ha d’impulsar. 
- Compartir un ideari, un compromís com a ciutat, que aglutini l’acció social en 

matèria d’habitatge de tots els agents locals. 
- Promoure una ciutat amb habitatge per a tothom, des d’un model de societat 

basat en els drets i els deures.  
 

En tant no es constitueixi aquest consell les funcions relacionades, es portaran a terme 
per la Mesa de Foment i Garantia del dret a l’Habitatge.  
 
3r. En relació a personal actual de l’Empresa Municipal d’Urbanisme,  i  mentre no sigui 
aprovat el canvi de sistema de gestió dels serveis que presta actualment l’empresa, es 
requerirà de la col·laboració i participació d’aquest personal en les tasques i funcions 
que siguin necessàries en l’estructura ordinària municipal, aplicant sempre els principis 
d’eficiència i eficàcia i la màxima optimització dels recursos humans existents. 
 
 
42.-  APROVACIÓ DEL PLEC DE CLÀUSULES ADMINISTRATIV ES PARTICULARS I 
PRESCRIPCIONS TÈCNIQUES QUE HAN DE REGIR EL PROCEDIMENT OBERT, 
AMB DIVERSOS CRITERIS D’ADJUDICACIÓ, PER A LA REDAC CIÓ DEL 
PROJECTE D’OBRES I CONCESSIÓ ADMINISTRATIVA SOBRE E L DOMINI PÚBLIC 
PER A LA CONSTRUCCIÓ I EXPLOTACIÓ D’UN HOTEL AL TUR Ó DE GARDENY. 
 
Vista la proposta de l’Oficialia Major, per unanimitat s’acorda: 
 
1r. Aprovar inicialment el Plec de Clàusules Administratives Particulars i Prescripcions 
Tècniques que han de regir el procediment obert, amb diversos criteris d’adjudicació, 
per a la redacció del projecte d’obres i concessió administrativa sobre el domini públic 
per a la construcció i explotació d’un hotel al Turó de Gardeny. 
 
L’objecte de la concessió 6.600 m2 de sostre d’una finca municipal de la Unitat 22 del 
PEU del Turó de Gardeny, excloent l’edifici 02 “Pavelló Sanitari-Capella” que ocupa 
l’entitat Cableuropa, SAU. 
 
Dades registrals de la finca: inscrita en el Registre de la Propietat núm. 1 de Lleida, 
Volum 2282, Llibre 1445, Foli 67, Finca registral núm. 84.733. 
 
2n.- Sotmetre el Plec de Clàusules a exposició pública per un termini de 30 dies, 
període durant el qual es podran formular reclamacions i al·legacions, d’acord amb el 
que preveu l’article 66.1 del Reglament de Patrimoni dels Ens locals, aprovat per Decret 
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336/1988, de 17 d’octubre. En el supòsit que no hi hagi reclamacions ni al·legacions, el 
Plec es considerarà aprovat definitivament.  
 
3r. Iniciar el procediment licitatori, mitjançant procediment obert amb diversos criteris 
d’adjudicació, d’acord amb allò establert en l’article 66 i següents del Reglament de 
Patrimoni dels Ens locals, aprovat per Decret 336/1988, de 17 d’octubre, i als articles 
142 i 157 del RDL 3/2011, de 14 de novembre de la LCSP. 
 
4rt. Delegar de forma expressa a la Junta de Govern Local o a l’Alcaldia tots els actes 
de desenvolupament o execució del present acord incloent l’adjudicació, formalització 
del contracte i altres. 
 
 
43.- APROVACIÓ DEL PLEC DE CLÀUSULES ADMINISTRATIVE S PARTICULARS 
PER A LA CONCESSIÓ DE LA GESTIÓ D’UN QUIOSC PER A L A VENDA DE 
PREMSA I FLORS AL  GRAN PASSEIG DE RONDA CRUÏLLA AM B AVINGUDA DE 
PIUS XII. 
 
Vista la proposta de l’Oficialia Major, per unanimitat s’acorda: 
 
1r. Aprovar inicialment el Plec de Clàusules Administratives Particulars per a la 
concessió de la gestió d’un quiosc per a la venda de premsa i flors al carrer Gran 
Passeig de Ronda cruïlla amb avinguda de Pius XII 
 
L’objecte de la concessió el constitueix la gestió d’un quiosc per a la venda de premsa i 
flors situat al carrer Gran Passeig de Ronda cruïlla amb l’avinguda de Pius XII, amb la 
referència cadastral 1299801CG0019G. 
 
2n. Sotmetre el Plec de clàusules a exposició pública per un termini de 30 dies, període 
durant el qual es podran formular reclamacions i al·legacions, d’acord amb el que 
preveu l’article 66.1 del Reglament de Patrimoni dels Ens locals, aprovat per Decret 
336/1988, de 17 d’octubre. En el supòsit que no hi hagi reclamacions ni al·legacions, el 
Plec es considerarà aprovat definitivament.  
 
3r. Iniciar el procediment licitatori, mitjançant procediment obert amb diversos criteris 
d’adjudicació, d’acord amb allò establert en l’article 66 i següents del Reglament de 
Patrimoni dels Ens locals, aprovat per Decret 336/1988, de 17 d’octubre, i als articles 
142 i 157 del RDL 3/2011, de 14 de novembre de la LCSP. 
 
4rt. Delegar de forma expressa a la Junta de Govern Local o a l’Alcaldia tots els actes 
de desenvolupament o execució del present acord incloent l’adjudicació, formalització 
del contracte i altres. 
 
 
44.-  APROVACIÓ DEL CONVENI, SUBSCRIT EL 9 D’ABRIL DE 2015, ENTRE 
L’AJUNTAMENT DE LLEIDA I LA SENYORA TERESA MELÉ ALS INET, RELATIU A 
LA CESSIÓ ANTICIPADA D’UNS TERRENYS DE 83 M2, INCLO SOS EN EL SECTOR 
SUR 17, AFECTATS PEL PROJECTE DE REMODELACIÓ I MILL ORA DELS 
ACCESSOS A LA CTA. N-II ROTONDA EN EL PQ. 459,460 I  ORDENACIÓ 
D’ACCESSOS ENTRE EL 459,937 I EL 460,297 
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Vista la proposta del coordinador tècnic d’Urbanisme,  per unanimitat  s’acorda: 
 
1r. Aprovar el Conveni de gestió urbanística entre l’Ajuntament de Lleida i la Sra. Teresa 
Melé Alsinet , per a la cessió anticipada d’uns terrenys de 83 m², inclosos en el sector 
SUR 17, afectats per les obres de de remodelació i millora dels accessos a la Crta. N-II 
rotonda en el pq 459,460 i ordenació d’accessos entre el 459,937 i el 460,297. 
 

2n. Notificar l’acord als interessats. 
 
3r. Publicar l’acord al Butlletí Oficial de la Província, al web de la Paeria i al Registre de 
Planejament Urbanístic de Catalunya i al de l’Ajuntament de Lleida. 
 
 
 
45.-  APROVACIÓ DEL CONVENI, SUBSCRIT EL 31 DE MARÇ  DE 2015, ENTRE 
L’AJUNTAMENT DE LLEIDA I ELS SENYORS JOSÉ MANUEL I MARIA ISABEL 
PICART CEBOLLERO, RELATIU A LA CESSIÓ ANTICIPADA D’ UNS TERRENYS DE 
994 M2, INCLOSOS EN EL SECTOR SUR 17, AFECTATS PEL PROJECTE DE 
REMODELACIÓ I MILLORA DELS ACCESSOS A LA CTA. N-II ROTONDA EN EL 
PQ. 459,460 I ORDENACIÓ D’ACCESSOS ENTRE EL 459,937  I EL 460,297 
 
Vista la proposta del coordinador tècnic d’Urbanisme,  per unanimitat s’acorda: 
 
1r. Aprovar el Conveni de gestió urbanística entre l’Ajuntament de Lleida i el Srs. José 
Manuel Picart Cebollero i Maria Isabel Picart Cebollero per a la cessió anticipada d’uns 
terrenys de 994 m², inclosos en el sector SUR 17, afectats per les obres de de 
remodelació i millora dels accessos a la Crta. N-II rotonda en el pq 459,460 i ordenació 
d’accessos entre el 459,937 i el 460,297. 
 
2n.  Notificar l’acord als interessats. 
 
3r.  Publicar l’acord al Butlletí Oficial de la Província, al web de la Paeria i al Registre de 
Planejament Urbanístic de Catalunya i al de l’Ajuntament de Lleida. 
 
 
 
46.-  APROVACIÓ DEL CONVENI, SUBSCRIT EL 8 D’ABRIL DE 2015, ENTRE 
L’AJUNTAMENT DE LLEIDA I EL SENYOR JAUME ALTÉS GABA NDÉ, COM A 
REPRESENTANT DE L’ENTITAT MERCANTIL “PROYECTOS E IN STALACIONES 
ALTES, SL”, RELATIU A LA CESSIÓ ANTICIPADA D’UNS TE RRENYS DE 187 M2, 
INCLOSOS EN EL SECTOR SUR 17, AFECTATS PEL PROJECTE  DE 
REMODELACIÓ I MILLORA DELS ACCESSOS A LA CTA. N-II ROTONDA EN EL 
PQ. 459,460 I ORDENACIÓ D’ACCESSOS ENTRE EL 459,937  I EL 460,297 
 
Vista la proposta del coordinador tècnic d’Urbanisme,  per unanimitat s’acorda: 
 
1r. Aprovar el Conveni de gestió urbanística entre l’Ajuntament de Lleida i el Sr. Jaume 
Altés i Gabandé, en nom i representació de l’entitat mercantil “Proyectos e Instalaciones 
Altés, SL”, per a la cessió anticipada d’uns terrenys de 187 m², inclosos en el sector 
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SUR 17, afectats per les obres de de remodelació i millora dels accessos a la Crta. N-II 
rotonda en el pq 459,460 i ordenació d’accessos entre el 459,937 i el 460,297. 
 
2n.  Notificar l’acord als interessats. 
 
3r. Publicar l’acord al Butlletí Oficial de la Província, al web de la Paeria i al Registre de 
Planejament Urbanístic de Catalunya i al de l’Ajuntament de Lleida. 
 
 
47.-  APROVACIÓ DEL CONVENI, SUBSCRIT EL 9 D’ABRIL DE 2015, ENTRE 
L’AJUNTAMENT DE LLEIDA I LA SENYORA NAVIDAD BENABAR RE GESSÉ,  
RELATIU A LA CESSIÓ ANTICIPADA D’UNS TERRENYS DE 55 4 M2, INCLOSOS EN 
EL POLÍGON D’ACTUACIÓ UA 31BIS,  AFECTATS PEL PROJE CTE DE 
REMODELACIÓ I MILLORA DELS ACCESSOS A LA CTA. N-II ROTONDA EN EL 
PQ. 459,460 I ORDENACIÓ D’ACCESSOS ENTRE EL 459,937  I EL 460,297 
 
Vista la proposta del coordinador tècnic d’Urbanisme,  per unanimitat s’acorda: 
 
1r. Aprovar el Conveni de gestió urbanística entre l’Ajuntament de Lleida i la Sra. 
Navidad Benabarre Gesse , per a la cessió anticipada d’uns terrenys de 554 m², 
inclosos en el polígon d’actuació urbanística UA31BIS, afectats per les obres de de 
remodelació i millora dels accessos a la Crta. N-II rotonda en el pq 459,460 i ordenació 
d’accessos entre el 459,937 i el 460,297. 
 
2n. Notificar l’acord als interessats. 
 
3r. Publicar l’acord al Butlletí Oficial de la Província, al web de la Paeria i al Registre de 
Planejament Urbanístic de Catalunya i al de l’Ajuntament de Lleida. 
 
 
 
48.-  APROVACIÓ DEL CONVENI, SUBSCRIT EL 9 D’ABRIL DE 2015, ENTRE 
L’AJUNTAMENT DE LLEIDA I ELS SENYORS ANTONIO SOLSON A ORMO I 
CRISTINA ROIGÉ SALUÉ,  RELATIU A LA CESSIÓ ANTICIPA DA D’UNS TERRENYS 
DE 56 M2, INCLOSOS EN EL POLÍGON D’ACTUACIÓ UA 31BI S,  AFECTATS PEL 
PROJECTE DE REMODELACIÓ I MILLORA DELS ACCESSOS A L A CTA. N-II 
ROTONDA EN EL PQ. 459,460 I ORDENACIÓ D’ACCESSOS EN TRE EL 459,937 I EL 
460,297 
 
Vista la proposta del coordinador tècnic d’Urbanisme,  per unanimitat s’acorda: 
 
1r. Aprovar el Conveni de gestió urbanística entre l’Ajuntament de Lleida i els Srs. 
Antonio Solsona Ormo i Cristina Roigé Salué, per a la cessió anticipada d’uns terrenys 
de 56 m², inclosos en el polígon d’actuació urbanística UA31BIS, afectats per les obres 
de de remodelació i millora dels accessos a la Crta. N-II rotonda en el pq 459,460 i 
ordenació d’accessos entre el 459,937 i el 460,297. 
 
2n.  Notificar l’acord als interessats. 
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3r. Publicar l’acord al Butlletí Oficial de la Província, al web de la Paeria i al Registre de 
Planejament Urbanístic de Catalunya i al de l’Ajuntament de Lleida. 

 
 
 
49.- L’APROVACIÓ INICIAL DE LA MODIFICACIÓ DEL CAPÍ TOL 3 DE 
L’ORDENANÇA MUNICIPAL DE L’ÚS DE LA VIA I ELS ESPAI S PÚBLICS DE 
LLEIDA  
 
Vista la proposta de l’Oficialia Major, per unanimitat s’acorda: 
 
1r. Aprovació inicial de la modificació del Capítol 3 del text de l’Ordenança municipal de 
l’ús de la via i els espais públics de Lleida, en els termes que s’annexa a la proposta. 
 
2n.  Sotmetre aquest acord de modificació de l’Ordenança a informació pública, 
mitjançant la inserció d’un anunci en el Butlletí Oficial de la Província, en el Diari Oficial 
de la Generalitat de Catalunya, en un dels mitjans de comunicació escrita diària, en el 
tauler d’anuncis i en la pàgina web de la corporació per un termini de 30 dies hàbils, per 
a la formulació d’al·legacions i/o reclamacions. Si no si presenta cap reclamació ni 
al·legació l’ordenança esdevindrà aprovada definitivament sense cap tràmit ulterior, 
llevat de la seva publicació.  
 
 
50.- CONCESSIÓ DE LA PLACA DE LA PAERIA AL MÈRIT ED UCATIU O 
PEDAGÒGIC A LA INSTITUCIÓ DE PONENT PER LA CONSERVA CIÓ I L’ESTUDI 
DE L’ENTORN NATURAL – IPCENA  
 
Vista la proposta del regidor de Medi Ambient i Horta, per unanimitat s’acorda: 
 

Concedir una Placa de la Paeria al mèrit educatiu o pedagògic a la Institució de Ponent 
per la Conservació i l’Estudi de l’Entorn Natural – IPCENA, per la important tasca que 
des de fa 25 anys ha estat duent a terme amb l’objectiu de la defensa del medi ambient i 
de la qualitat de vida de les persones. En la conservació del patrimoni natural i el seu 
estudi, amb la finalitat de difondre els seus valors i sensibilitzar la nostra societat 

 
 
 
51.- MOCIÓ CONJUNTA DELS GRUPS MUNICIPALS DEL PSC, CIU I PP DE 
MANTENIMENT DEL COMPROMÍS DE DEFENSA DEL DRET  A L’ HABITATGE COM 
A DRET NATURAL DE QUALSEVOL CIUTADÀ 
 
Vista la moció presentada conjuntament pels tres grups municipals del PSC, CiU i PP, 
per unanimitat s’acorda: 
  
1r. L’Ajuntament de Lleida manté el seu compromís de defensa al Dret a l’Habitatge com 
a dret natural de qualsevol ciutadà i es referma en els compromisos presos per aquest 
Ple. 
 
2n. L’Ajuntament de Lleida, conseqüentment, impulsarà totes aquelles actuacions o 
programes adreçats a combatre els conflictes en relació al dret a l’habitatge així com per 
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fer front a les situacions de pobresa social i energètica. 
 
3r. Facilitar –d’acord al Reglament de funcionament i d’ús dels Centres Cívics- l’accés a 
les entitats promotores de la ILP per donar a conèixer el contingut de la mateixa i 
facilitar-ne la recollida de signatures. 
 
4t. Convocar la Taula d’Emergència de l’Habitatge per presentar la ILP, així com 
contribuir a donar a conèixer aquests acords. 
 
5è. Donar compte d’aquestes acords a les entitats promotores de la ILP, als grups 
parlamentaris amb representació a les Corts Generals i al Parlament de Catalunya.  
 
 
52.- MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PSC A FAVOR DE L’ EXCEL·LÈNCIA EN 
LA FORMACIÓ I L’OCUPACIÓ DEL SECTOR DE L’HOSTALERIA  I DEL TURISME A 
LLEIDA 
 
Vista la moció presentada pel Grup Municipal del PSC, per unanimitat s’acorda: 
 
1r. Instar al Govern de la Generalitat, a dissenyar un pla pilot integral de formació en 
l’àmbit del turisme de les Terres de Lleida, que contribueixi a la seva competitivitat 
turística. 
 
2n. Desenvolupar un model de gestió de l’ocupació innovador i d’alta tecnificació d’acord 
a les necessitats dels futurs professionals i del propi sector així com dels usuaris 
turístics. 
 
3r. Posar en marxa una comissió de treball i seguiment que integri tots els agents 
implicats en el projecte: Departament d’Ensenyament i d’Empresa i Ocupació de la 
Generalitat de Catalunya, a la Universitat de Lleida, a l’Ajuntament de Lleida, a la 
Federació d’Hostaleria de Lleida així com a la resta d’agents socials representatius del 
sector, que estableixi un quadern de ruta per a generar el nou model basat en 
l’excel·lència i l’eficàcia dels recursos públics i privats. 
 
4t. Donar compte al Govern de la Generalitat, als grups polítics amb representació al 
Parlament de Catalunya, a la Federació d’Hostaleria de Lleida i a la Universitat de 
Lleida.  
 
 
53.- MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PP PER A LA RECUP ERACIÓ DE LA 
PISCINA COBERTA DELS CAMPS ELISIS 
 
Amb 6 vots a favor del Grup Municipal del PP i del regidor no adscrit, 14 vots en contra 
del Grup Municipal del PSC i 5 abstencions del Grup Municipal de CiU (la regidora Sra. 
Marta Camps no vota), s’acorda rebutjar la moció següent presentada pel Grup 
Municipal del PP: 
 
1r. L’Ajuntament de Lleida expressa el seu compromís per a recuperar la piscina coberta 
dels Camps Elisis de Lleida. 
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2n. L’Ajuntament de Lleida procedirà a elaborar un estudi tècnic-econòmic per a la seva 
rehabilitació o si s’escau per a la construcció d’un nou equipament de nova planta en 
aquesta zona del barri de Cappont. 
 
3r. Donar compte d’aquests acords a les Associacions de Veïns dels barris de Cappont, 
la Bordeta i Magraners.  
 
 
 
INTERVENCIONS  
 
Punt núm. 41. Aprovació de la proposta de la Comiss ió d’estudi per al canvi de la 
forma de gestió dels serveis de l’Empresa Municipal  d’Urbanisme de Lleida SL. 
 
El Sr. Vilella  explica que amb aquesta proposta es comença a redactar la finalització 
d’una societat que pel Govern, fins fa poc, era una prioritat i que ara ha caigut en 
desgràcia. L’EMU té més de 20 anys d’història; tenia encomanada la gestió dels plans 
de barris, l’execució del planejament urbanístic i de les actuacions concertades de 
millora urbana. Els darrers anys ha esdevingut només un instrument de l’Ajuntament per 
endeutar-se encara més, davant la impossibilitat de demanar crèdits directament. 
L’empresa ha costat als lleidatans en els darrers quatre anys més de 18 milions d’euros. 
El PP fa anys que ha demanat la dissolució de la societat; l’equip de govern continuava 
apostant per la seva continuïtat. La marxa de l’expresidenta del Consell d’Administració 
ha fet canviar les circumstàncies. La pèrdua de confiança en la expresidenta i la sagnia 
econòmica de l’EMU ha portat inexorablement a la seva liquidació. Les fórmules per a 
dur terme la integració poden ser diverses (les explica). Els preocupa quina pot ser la 
fórmula i quines seran les conseqüències fiscals que se’n puguin derivar. Cal ser molt 
curosos en la decisió sobre la manera en què es transmetran els actius a l’Ajuntament, 
que podria generar càrregues tributàries molt oneroses. Lamenta que aquesta decisió 
s’hagi pres tard i amb un cost elevat per a l’Ajuntament. Demana que es tingui una cura 
especial quant a les conseqüències tributàries de la fórmula d’integració. L’EMU 
arrossega un deute de 70 milions d’euros i no ens podem permetre noves herències 
enverinades per part del Govern. A l’espera de poder disposar de noves dades anuncia 
que el seu grup s’abstindrà de votar aquest punt.  
 
El Sr. Postius  es remet als arguments dels debats que sobre aquest tema s’han fet al 
Ple, al Consell d’Administració i a la Junta. El posicionament del seu grup serà el de 
l’abstenció. Recorda que fa quatre anys van posar sobre la taula la necessitat de 
redreçar la situació financera i econòmica de l’EMU; amb la consellera delegada va 
acordar cercar conjuntament fórmules per millorar la càrrega financera i la viabilitat de 
l’empresa. Ara s’aprofita la destitució de la consellera delegada i de la presidenta del 
Consell per tal de redreçar la situació, amb l’opció d’integrar-la a l’Ajuntament. Creu que 
qualsevol decisió sobre aquesta qüestió havia de comptar amb tres premisses. En 
primer lloc, calia triar l’opció menys lesiva econòmicament per a l’Ajuntament. En segon 
lloc, calia preservar en tot moment la funció social que tenia encomanada l’EMU. En 
darrer lloc, calia preservar els llocs de treball existents. En el darrer Consell van 
demanar informació sobre el swap dels quals s’ha parlat en les darreres setmanes; es 
va dir que es facilitaria informació als membres del Consell i a data d’avui no tenen 
aquesta informació. No veuen una veritable voluntat d’adreçar la situació de l’EMU. No 
s’ha estudiat la possibilitat d’impugnar el contracte de swap. Tampoc s’ha contestat si 
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era possible plantejar una renegociació del deute amb una possible quitança i 
recapitalització del deute amb les entitats financeres o fer un possible concurs de 
creditors parcial. Explica les conclusions de l’informe. Recorda que l’any passat es va 
encarregar des de l’Ajuntament un informe sobre la situació financera de l’empresa; s’ha 
reclamat quin era el contingut d’aquest informe i encara no se’ls ha facilitat cap 
informació. Cal fer bé les coses i no es pot negar la realitat. Cal prendre la decisió 
menys perjudicial per les finances municipals.  
 
El Sr. Larrosa  explica que avui se sotmet a consideració del Ple un informe que 
proposa un quadern de ruta que implícitament avalen tots els grups (cosa que es 
demostra amb l’abstenció dels dos grups precedents). La decisió final vindrà quan els 
treballs finals de la comissió estiguin fets. Es requerirà l’assessorament d’experts per tal 
de definir diversos extrems d’aquest procés i explorar les diverses alternatives 
plantejades. D’aquesta manera es garanteix que seran estudiades les qüestions que 
preocupen els grups. No veu quina és l’alternativa dels grups de l’oposició ni quines són 
les propostes de futur pensant en la transformació de la societat. L’informe planteja com 
transformar una empresa municipal en una eina útil, focalitzada en l’habitatge social. El 
PP fa anys que insta a dissoldre l’EMU com a alternativa. L’informe estableix un 
quadern de ruta que explica les fases que caldrà executar i quin és l’objectiu que cal 
perseguir, pensant en les persones que han de rebre els serveis que la nova oficina 
d’habitatge social haurà de facilitar. Cal avançar en aquesta direcció. Agraeix l’abstenció 
dels grups de CiU i PP i demana que la comissió treballi i faci propostes per complir el 
mandat del Ple.  
 
El Sr. Vilella  explica que l’abstenció del Grup del PP estava condicionada a disposar de 
més dades sobre la dissolució. Els preocupa la càrrega fiscal que pot suposar. 
L’abstenció va adreçada en aquest sentit. Eren i són partidaris del tancament de l’EMU; 
ara el Govern també ho és i per això li donen la benvinguda a aquest posicionament. 
Cal fer-ho ben fet i resoldre els interrogants que ara existeixen.  
 
El Sr. Postius  explica que en els darrers quatre anys qui ha rectificat el seu 
posicionament sobre l’EMU ha estat l’equip de govern. S’alegra que hi hagi consens en 
aquest aspecte. Durant tres anys el Govern ha defensat que l’EMU tenia uns resultats 
fantàstics. De bon començament CiU ha ofert la seva col·laboració per tal de trobar 
fórmules per millorar la situació econòmica de l’empresa (que ha tingut un cost milionari 
per a l’Ajuntament). La darrera novació del crèdit posava de manifest que l’empresa no 
generava recursos per tal de passar el venciment dels crèdits i la càrrega financera 
existent (l’any passat es van haver de transferir 5 milions d’euros). Calia redreçar la 
situació al més aviat possible. Els ciutadans han hagut de pagar el fet de negar els 
problemes de la societat. L’informe planteja possibles solucions. Reitera les alternatives 
que CiU havia posat sobre la taula -i que ha explicat en la intervenció anterior- i les 
premisses que havien de servir de guia per l’adopció d’una solució. Cal que els informes 
analitzin molt bé els actius i els passius que tenim. Recorda la petició dels resultats de 
l’informe encarregat i d’informació sobre el contacte de swap. La propera corporació 
adoptarà les decisions finals sobre l’EMU.  
 
El Sr. Larrosa  explica que els grups de l’oposició parlaven abans de l’EMU com si fos 
un instrument estrany a l’organització municipal, malgrat que ha estat una part essencial 
de la nostra Administració per fer efectives les polítiques que tenia encarregades. Ara 
volem que es transformi en una oficina que respongui a les necessitats de la societat. 
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Facilita diverses dades que resulten dels treballs previs del nou POUM en relació amb 
les càrregues hipotecàries per adquisició d’habitatges, la manca d’ingressos familiars 
per assumir els costos de lloguer, les famílies que poden resultar excloses del mercat 
immobiliari, etc. Aquestes dades situen de manera clara i dramàtica quins són els 
escenaris en els que s’haurà de moure la corporació en aquest mandat i en el proper. Hi 
ha un clam que demana nous models que puguin satisfer les necessitats d’habitatge. 
Creu que l’obsessió dels grups de l’oposició en relació amb l’EMU han estat els 
comptes; no han plantejat cap model polític alternatiu. L’alcalde ha plantejat fer l’oficina 
local d’habitatge, l’oposició només ha plantejat xifres. Demana que es faci un 
reconeixement a la trajectòria i a la història de l’EMU. L’EMU ha fet el parc de les vies; 
ha invertit prop de 70 milions d’euros en els darrers anys; ha comprat sòl industrial; ha 
fet habitatges i ha propiciat que la ciutat gaudeixi d’espais que abans no existien (obres 
grans i petites). Es planteja una alternativa d’avançar plegats cap a un nou model 
d’habitatge social, amb una nova oficina que aporti solucions als problemes de la 
ciutadania.  
 
El resultat de la votació consta en la part resolutiva de l’acta.  
 
 
 
Punt núm. 53. Moció del Grup Municipal del PP per a  la recuperació de la piscina 
coberta dels Camps Elisis  
 
El Sr. Vilella  explica que fa 8 anys que es va tancar definitivament la piscina coberta 
dels Camps Elisis. Es continua reivindicat per l’Associació de Veïns de Cappont la 
rehabilitació d’aquest equipament. A dia d’avui l’edifici està cedit (en part) a entitats; 
però ha perdut la seva finalitat inicial de donar servei a persones dels barris confrontants 
que acudien diàriament a la piscina per fer esport durant tot l’any. L’equip de govern va 
tancar la piscina adduint l’elevat cost de rehabilitació (600.000 euros) i al tenir l’edifici 
problemes d’aluminosi. Mai s’han donat alternatives ni s’ha presentat cap projecte de 
rehabilitació del complex, amb un cost concret i determinat. El PP creu que cal 
recuperar aquest espai per a la ciutat. Llegeix la part dispositiva de la moció. Creu que 
és una proposta assenyada, que respon a una reivindicació veïnal i per això demana el 
vot favorable dels grups municipals. 
 
El Sr. Cerdà  diu que l’ús de la piscina coberta és bàsicament esportiu i terapèutic; té 
molt poca utilització com a eina de lleure. El CN Lleida va renunciar a l’equipament, 
perquè els costos de manteniment eren molt elevats. Un projecte d’aquest tipus ha de 
tenir en consideració els costos de construcció i els de manteniment (que poden ser 
molt importants). A l’espera de tenir un projecte que sigui sostenible econòmicament, el 
seu grup s’abstindrà de votar la moció.  
 
El Sr. Larrosa  explica que fa dos mesos van visitar aquest equipament per estudiar 
possibles actuacions. La conclusió a la que es va arribar és que era completament 
inassolible fer un equipament com l’anterior (per costos, canvi de normativa, etc.). En 
aquests moments la ciutat compta amb diversos equipaments i complexes esportius, un 
d’ells públic, al barri de Pardinyes. Durant aquests anys s’han fet nous equipaments que 
tenen dotació de piscina coberta. No és una prioritat de l’equip de govern des de la 
perspectiva de les inversions municipals. Votaran en contra de la moció. 
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El Sr. Vilella  lamenta el vot en contra del PSC. El PP només demana un compromís per 
redactar un estudi tècnic i econòmic per tal de saber si és viable rehabilitar l’edifici. Creu 
que el Grup de CiU, amb la seva abstenció, també demana l’estudi per poder decidir. El 
Govern nega cap possibilitat sense saber si és o no viable. Demana que es pronunciïn 
els tècnics sobre aquesta qüestió. El Govern tanca aquesta porta. Demana que es posi 
bona voluntat per atendre la reivindicació dels veïns. Si l’estudi tècnic i econòmic 
demostra que la rehabilitació no és viable, no hi ha cap problema en assumir que el 
projecte no es durà a terme.  
 
El Sr. Larrosa  explica que la visita a la qual s’ha referit, es va fer amb els tècnics i amb 
l’arquitecte municipal, que van fer una diagnosi de la inviabilitat de l’equipament com a 
piscina. Reitera que en els darrers anys estan en funcionament 7 piscines cobertes a la 
ciutat, que cobreixen amb escreix la demanda que hi ha. La moció no demana només 
fer un estudi. El primer punt demana un compromís municipal de recuperar la piscina 
coberta als Camps Elisis; això el Govern no ho pot garantir i per això el PSC votarà en 
contra.  
 
El Sr. Vilella  diu que el compromís hauria d’anar lligat a disposar del projecte que es 
demana. Vol conèixer l’informe que han fet els tècnics que van acompanyar al regidor 
en la visita a la que s’ha fet esment. Fins ara només sabem el que ha dit el Sr. Larrosa. 
Reitera la petició de l’informe que pugui servir per valorar si la rehabilitació és o no 
factible.  
 
Es rebutja la moció amb 6 vots a favor del Grup del PP i del regidor no adscrit, 14 vots 
en contra del Grup del PSC i 5 abstencions del Grup de CiU.  
 
 
PRECS I PREGUNTES  
 
Número 1. La Sra. Obis  fa una pregunta relacionada amb la nova interlocutòria del 
TSJC en relació amb l’execució de sentència del contenciós sobre l’anul·lació dels 
factors retributius 1 i 5 del personal de la Paeria. Llegeix la part dispositiva de l’Auto 
judicial i destaca el requeriment que l’Administració se sotmeti especialment a la legalitat 
també en el moment de l’execució de les sentències, cosa que en aquest cas no s’ha 
fet. Llegeix el requeriment que fa el TSJC, que dóna un termini de 15 dies per reconduir 
la proposta, aplicant la legalitat vigent i respectant els pronunciaments de la sentència, 
fent advertiment d’exigència de responsabilitats i de la possible adopció de les mesures 
oportunes per fer efectiu el contingut de la sentència. Pregunta què farà el Govern 
davant aquesta interlocutòria, atès que el Tribunal anuncia una possible actuació si no 
es dóna compliment. Pregunta com es reorganitzaran els serveis com el de la Guàrdia 
Urbana; demana que s’actuï i que no es dilati en el temps l’execució de la sentència. Vol 
que sigui l’Ajuntament qui l’executi i ara tenim 15 dies més per poder-ho fer. 
 El Sr. alcalde diu que el termini atorgat encara no ha començat a comptar. S’ha 
assabentat d’aquesta resolució judicial per la notícia de premsa publicada avui mateix. 
No li consta que hagi entrat formalment la Resolució. Ha donat ordres de posar-s’hi a 
treballar. La solució adoptada fins ara (amb el convenciment que era correcta) es va fer 
per protegir un bé superior, com és el d’evitar la pèrdua de salari per a cap treballador 
municipal. Cap treballador havia de sortir perjudicat per una sentència que preveu que 
no es pot aplicar una retribució determinada. Es va buscar una solució (amb els 
assessoraments tècnics necessaris) que donés compliment a la sentència i mantingués 
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el salari de tots els treballadors. Si rebem una interlocutòria que diu que cal executar la 
sentència d’una altra manera, s’estudiaran les alternatives i se seguirà protegint el salari 
percebut pels treballadors, sempre acatant la sentència.  
La Sra. Obis recorda el compromís que es va fer públic en el Ple de mantenir les 
retribucions i la massa salarial dels treballadors. Li preocupa que el Tribunal digui que la 
manera proposada no és la correcta, en tant que cal buscar les opcions que permetin 
complir-la.  
El Sr. alcalde creu que es trobarà una opció per permeti protegir el bé superior de no 
baixar el salari als treballadors municipals. Caldrà buscar la fórmula escaient i s’ha 
encarregat als serveis municipals que ho estudiïn.  
 
Número 2. El Sr. Postius  pregunta per les actuacions de l’Oficina Antifrau i de la 
Fiscalia Anticorrupció. Té entès que aproximadament per Setmana Santa va entrar a 
l’Ajuntament un requeriment en el qual es demanaven aclariments respecte a alguns 
desplaçaments. Aquesta mateixa setmana s’ha contestat a aquests requeriments. 
Voldria saber què s’ha demanat i en quina situació es troba aquest afer. 
El Sr. alcalde diu que la Fiscalia Anticorrupció va demanar una informació addicional 
que era el detall dels desplaçaments i viatges fets (descrit en la primera petició 
d’informació). Ens van donar 20 dies hàbils per contestar i abans d’aquest termini es va 
remetre la informació demanada. En aquest moment no resta pendent trametre cap 
informació a cap dels dos organismes.  
El Sr. Postius demana que se’ls faciliti còpia de l’escrit entrat per Registre i de la seva 
resposta.  
El Sr. alcalde diu que consultarà als Serveis Jurídics si procedeix facilitar aquestes 
dades; en cas que sigui procedent així es farà.  
 
Número 3. El Sr. Postius , en relació amb la notícia publicada sobre un acord de la 
Junta de Govern Local d’actualització del contracte amb Autobusos de Lleida, amb un 
increment per quilometratge, pregunta si aquest augment estava previst en la partida 
pressupostària de l’any 2015 o haurà de comportar una modificació de crèdit.  
El Sr. alcalde explica les dades de la liquidació d’Autobusos de Lleida, que es va 
aprovar en una Junta de Govern Local. Es tracta d’una aprovació purament tècnica, 
resultant dels costos i dels ingressos del servei. El cost del servei de 2014 és de 9,7 
milions d’euros, amb uns ingressos pels usuaris que suposen el 34% del total. 
L’Ajuntament cobreix la diferència, tal com preveu el contracte, amb el criteri de preu per 
quilòmetre de servei. S’ha aprovat una liquidació amb una subvenció de 6,7 milions 
d’euros. D’aquest import cal restar una subvenció de l’ATM de 765.000 euros. El cost 
total d’autobusos és una mica inferior als 6 milions d’euros. Respecte al pressupost de 
2014 la subvenció municipal suposa un increment de 855.000 euros, en bona part per 
l’augment de quilòmetres fets amb motiu de la reestructuració de línies (ho explica); 
aquest efecte ha suposat 535.000 euros. Les noves línies anteriors havien provocat una 
disminució de viatgers, cosa que s’està corregint des del passat mes de setembre amb 
creixements mensuals constants. Aquestes són les dades aprovades per la JGL.  
El Sr. Postius pregunta si en la partida que ja està consignada al pressupost de 2015 
estava prevista aquesta despesa o comportarà una modificació de crèdit. 
El Sr. alcalde diu, pel que fa als  855.000 euros, que creu recordar que hi està previst; 
ho hauria de comprovar. Hi ha marge en la partida i tenim el fons de contingència; el 
normal és que el cicle anual sigui cobert amb aquests dos conceptes. 
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Número 4. El Sr. Vilella  explica que el seu grup comparteix la preocupació manifestada 
per la Sra. Obis en relació amb la sentència del TSJC. La interlocutòria planteja seriosos 
dubtes de que es puguin incrementar les retribucions de manera legal. Tenia previst 
preguntar si el Govern tenia coneixement de la interlocutòria i si pensava complir la 
sentència. També vol preguntar si el compliment de la sentència suposarà que els 
treballadors de la Paeria perdin poder adquisitiu.  
El Sr. alcalde diu que el que existeix és la voluntat que els treballadors municipals no 
perdin salari. Buscaran la fórmula per complir la sentència fent-ho de manera que cap 
treballador de la Paeria perdi salari. Es ratifica en la resposta donada a la Sra. Obis. 
Creu que és curiós que els mitjans de comunicació i els partits de l’oposició rebin les 
comunicacions judicials abans que el Govern de l’Administració a la que afecta.  
 
Número 5. El Sr. Vilella  fa una pregunta sobre l’acte que es va fer el passat diumenge, 
dia 12 d’abril, per l’ANC al pavelló Barris Nord. Vol saber si la Paeria va col·laborar en 
l’organització de l’acte i quin lloguer va pagar l’ANC per l’ús del pavelló. 
El Sr. alcalde diu que es va cedir el pavelló com s’hauria fet a qualsevol entitat que fes 
una assemblea d’àmbit català, amb més de 3.000 assistents, dins el marc democràtic. 
Es van cobrar les despeses necessàries per condicionar i netejar l’equipament i les 
despeses que va generar l’acte (no sap la xifra exacta). A les entitats amb ànim de lucre 
se’ls hauria cobrat també un lloguer. A les entitats sense ànim de lucre no es cobra cap 
lloguer. 
El Sr. Vilella diu que ha fet aquesta pregunta, perquè a altres entitats s’ha cobrat un 
lloguer per utilitzar infraestructures municipals. Dubta que l’ANC sigui una entitat sense 
ànim de lucre.  
El Sr. alcalde diu que està convençut que l’ANC és una entitat sense ànim de lucre, que 
es mou en l’àmbit democràtic, tot i que es pugui discrepar sobre els seus objectius. 
 
 
Número 6.  Resposta de l’Alcaldia  a l’escrit presentat per l’Agrupació d’Electors del 
Comú de Lleida, el passat dia 22. En la carta es formulen diverses preguntes que 
respondrà, de la mateixa manera que en el seu moment va contestar les preguntes fetes 
per la CUP.  
 
1. Pot fer públiques les quantitats exactes de l’acord al qual ha arribat el seu equip de 

govern (segons ha dit als mitjans de comunicació el tinent d’alcalde Joan Gómez) 
amb l’actual adjudicatària d’Autobusos de Lleida? Aquesta qüestió ha estat resposta 
en la pregunta feta pel Sr. Postius.  

 
2. Per què la Paeria no ha complert les obligacions legals de destinar a seguretat vial 

tots els ingressos obtinguts en multes per radar? Sí que s’ha destinat. En despeses 
de seguretat vial l’Ajuntament ha gastat 461.702,22 euros des del moment de 
posada en marxa dels semàfors i radars.  
 

3. Pot documentar que la Paeria està destinant els diners generats pels radars a 
seguretat vial? A 30 de novembre de 2014, dels 350.000 euros pressupostats en 
“gestió de seguretat vial” només n’hi ha 37.114,61 de “despesa autoritzada” Creu 
que la dada cal actualitzar-la amb l’import que ha esmentat en la resposta anterior.  

 
4. Per què la Paeria no ha obligat la concessionària a complir els compromisos signats 

en el contracte de gestió del servei? Sí que l’ha obligat.  
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5. Després de les eleccions municipals de maig, es mantindrà el llindar de velocitat 

màxima permesa en 65 km/h o té previst, si governa, baixar-lo? Són decisions 
tècniques en funció de la sinistralitat; cal aplicar marges de tolerància sobre els 50 o 
53,5 qm/hora que permetin millorar la seguretat del trànsit i disminuir la sinistralitat. 
És una qüestió tècnica.  

 
6. El radar mòbil continuarà inactiu després del mes de maig? Ho farà en funció de les 

necessitats en relació amb la sinistralitat i de les necessitat viàries.  
 

7. Per què diu públicament que els contractes de serveis adjudicats per la Paeria són 
públics si no és cert? Són públics; un contracte recull allò que s’ha especificat en el 
plec de condicions i en l’adjudicació, que són públics. Recorda que es va fer una 
audiència pública sobre els serveis públics a la ciutat.  

 
8. Creu tolerable que un càrrec públic amb un sou de més de 5.000 euros utilitzi 

recursos públics per costejar-se un desplaçament privat a una reunió de La Caixa el 
24 de maig de 2012 per la qual va cobrar prop de 2.000 euros més? Es remet a les 
respostes donades a les preguntes formulades per la CUP en el Ple d’octubre 
passat. 

 
9. Per què ha acreditat la suposada reunió per temes municipals que tenia aquell dia, 

quan es va desplaçar amb vehicle oficial i xofer escorta a una reunió de La Caixa 
privada i remunerada? Ídem que la pregunta 8. 

 
10. Per què mentre alguns ajuntaments, com el de l’Hospitalet de Llobregat, responen a 

la petició d’informació detallant la seua despesa en escortes, Ros considera “penós” 
que se’n parli? Creu que el tema escortes té sentit en tant que hi hagin polítiques de 
seguretat, la seguretat implica restringir el coneixement de les dades als òrgans 
corresponents.  

 
11. Creu que hi ha un conflicte d’interessos quan vostè, formant part de la Comissió de 

Control de la Caixa, cobrant 207.000 euros i gaudint de més de 700.000 euros de 
crèdit, vota al Ple de la Paeria a favor de contractar crèdits amb La Caixa, com el de 
61 milions d’euros per a l’EMU que va aprovar al desembre de 2010? Ídem que la 
pregunta 8. 

 
12. Per què omet ingressos per valor de 173.000 euros de La Caixa en la seua 

declaració d’activitats pel mandat 2011-2015, un instrument que hauria de servir per 
fomentar la transparència? Ídem que la pregunta 8. 

 
13. Si participava al Consell de La Caixa i a la Comissió de Control d’aquesta entitat 

com a part de les funcions de batlle de la ciutat, i ja té un sou d’alcalde de 5.006,63 
euros mensuals, per què cobrava de La Caixa? Ídem que la pregunta 8.  

 
14. No creu que, com van fer alguns membres del Consell, hauria d’haver renunciat a 

aquests diners de La Caixa i/o destinar-los a la Paeria o a qualsevol causa social? 
Ídem que la pregunta 8. 
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15. Per quin motiu el conveni amb La Caixa, que mou més de 141 milions d’euros cada 
any, no ha passat ni pel Ple de la Paeria? Ídem que la pregunta 8. 

 
16. No és veritat que la Paeria no ha incoat expedient a cap banc en l’any que porta en 

vigor la ordenança municipal sobre pisos buits? Ídem que la pregunta 8. 
 

17. No està d’acord en què les preguntes del teixit social organitzat, en el nostre cas 
com a agrupació d’electors, mereixen alguna cosa més que el seu silenci? Ídem 
que la pregunta 8. 

 
18. No creu que correspon als responsables polítics donar resposta a qüestions que 

afecten de manera important la vida dels ciutadans de Lleida i que aquesta manera 
de procedir hauria de formar part del funcionament democràtic de qualsevol 
institució?. Ídem que la pregunta 8. 

 
Intervencions dels membres de la Corporació  
 
El Sr. Solé  explica que és un dels pocs regidors que ha tingut l’oportunitat de veure els 
Plens des de diverses perspectives (com a regidor del PP, com a regidor no adscrit, 
com a assessor extern i com a membre de la premsa). La visió global li fa veure que es 
dóna massa importància als partits i no tant a les persones. Mai s’ha apartat de la 
disciplina del partit al qual pertanyia; malgrat això, defensa que es doni més valor a les 
opinions de les persones. Agraeix al personal de l’Ajuntament el seu suport i la seva 
feina; també ho fa als mitjans de comunicació. Igualment agraeix a la resta de regidors 
el suport i l’amistat que li han donat en els darrers quatre anys. Clou la seva intervenció 
dient que encara li manca veure el Ple des de la posició del Govern o de l’Alcaldia.  
 
La Sra. Obis  explica que en els vuit anys que ha estat regidora de la Paeria ha tingut 
l’oportunitat de representar la seva ciutat. Aquesta etapa es tanca. El cor i el cap li 
diuen que ha arribat el moment de donar les gràcies. En primer lloc agraeix a la seva 
família el mestratge i els valors que li han traslladat (diposita aquest agraïment de 
manera especial en les seves germanes). En segon lloc fa un esment especial als Srs. 
Gavín i Zaballos que li han fet confiança i li han donat l’oportunitat de ser regidora de la 
Paeria, un privilegi que sempre agrairà. Amb els regidors del grup ha tingut debats; 
però també ha viscut grans moments polítics i personals, des de la voluntat de treball 
honest i compromís ferm en favor del projecte de CiU per als lleidatans. Agraeix també 
a les entitats, col·lectius, associacions i persones que ha conegut en aquests vuit anys, 
que li hagin obert les seves portes i l’hagin acollit; s’ofereix per tot allò que pugui fer per 
la riquesa del teixit social lleidatà. Diu que ha estat un plaer compartir amb la ciutat i 
amb les persones compromeses, tantes i tantes reunions que han pogut fer tancar 
compromisos i encaixar accions. Lloa el treball de les persones que formen part del 
teixit associatiu. Agraeix el seu treball al mitjans de comunicació dels quals diu que 
sempre li han donat un tracte exquisit. Agraeix també als treballadors i sindicats de la 
Paeria el seu ajut, paciència i dedicació. Als regidors i regidores els diu que ha après 
molt d’ells des que va començar a tenir-los com a companys. Finalment, vol donar mil 
gràcies a tot el personal del seu grup municipal (els anomena individualment, un a un); 
amb ells ha passat per tots els estadis emocionals i ha compartit les jornades laborals 
més llargues de la seva vida; ha estat un privilegi treballar amb ells. Tant de bo que el 
futur faci que els vagi trobant de tant en tant.  
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El Sr. Padilla  explica que avui es pot permetre la llicència de tractar a tothom de tu, en 
tant que és el regidor que porta més anys a la Paeria (així ho fa en la resta de la seva 
intervenció). És un moment d’agraïments que fa de tot cor. Els primers són per l’alcalde 
i tots els membres de la Corporació; per a tots els funcionaris que fan que el Ple 
funcioni (esmenta als funcionaris d’habilitació); a tots els mitjans de comunicació que 
tenen molta paciència cada sessió i també al públic que ens acompanya. Dóna les 
gràcies a tots, especialment per la comprensió, l’amabilitat i la camaraderia que han 
tingut sempre amb la seva persona. Deixa molts amics i amigues. Ha compartit un 
viatge del que ha après que tots defensem el que creiem que és millor per a Lleida. 
Marxa amb la insatisfacció de no haver pogut explicar la seva feina a una part de la 
ciutadania que està allunyada dels polítics; està convençut que molts ciutadans sí que 
entenen el sacrifici de qui es dedica a la política per bé del poble i de la ciutadania de 
Lleida. Som paers, el màxim orgull que pot tenir un lleidatà. Marxa també amb la 
insatisfacció de deixar l’Ajuntament amb una gran pressió fiscal i demana al proper 
ajuntament que baixi els impostos (preservant, sempre, els serveis bàsics). Una de les 
majors satisfaccions que ha tingut ha estat la de casar més de 60 parelles en aquest 
saló de Plens. Desitja el millor a tots els presents i s’acomiada de tothom dient que ha 
estat un plaer compartir la seva companyia.  
 
La Sra. Camps  diu que després de dotze anys com a regidora de la Paeria vol acabar 
aquesta etapa amb unes paraules d’agraïment. Se sent orgullosa d’haver tingut l’honor 
d’haver estat una servidora pública; més enllà de les ideologies i de les sigles, de les 
disputes partidistes i de les legítimes aspiracions personals, estem a la Paeria per 
prestar servei, per ser útils a la ciutat i als nostres conciutadans; estem per servir i no 
per servir-nos-en. Des d’aquesta vessant recorda que ha estat un honor formar part de 
la institució municipal, haver aportat un petit gra de sorra a la transformació de la ciutat 
(amb encerts i errors, com és natural). Avui només té bons records i paraules 
d’agraïment: al seu partit, als companys regidors i regidores dels tres mandats en què 
ha format part del Consistori i cap a tots els funcionaris municipals. Vol deixar palesa la 
seva estima i el reconeixement infinit als funcionaris i personal de les regidories 
d’Urbanisme, Medi Ambient i EMU; d’ells ha après moltíssim i ha compartit molts 
moments somiant per una Lleida millor. La dedicació a la política ha de ser transitòria, 
una etapa de la vida; cal renovar idees, projectes, cares i il·lusions. La ciutadania és 
crítica, ètica i exigent. El cofoisme i l’autosatisfacció no ens pot fer oblidar la indignació i 
el clamor d’una societat que veu com cada dia creixen les desigualtats i es perden drets 
i dignitat. Davant el descrèdit de la política i la denegació ètica que patim, cal que els 
polítics donem exemple, practiquem allò que prediquem, sent coherents amb els 
principis, els valors i la ideologia de cadascú. Diu que cal governar amb autèntica 
transparència, amb honestedat i valentia, desterrant per sempre actuacions 
endogàmiques i sectàries. La sinceritat i la rectitud s’imposaran com a valors dels nous 
lideratges. Sempre és possible viure en una societat sense vassallatges, lluitant per allò 
en què creiem.  
 
El Sr. Barberà  manifesta la seva il·lusió en el moment d’acomiadar-se (després de vuit 
anys de dedicació com a regidor) dóna les gràcies a totes les persones que l’han ajudat 
a fer possible que durant aquest període hagi pogut dedicar-se a les tasques de 
regidor. Ha treballat per a tots els ciutadans, especialment pels veïns de l’Horta, amb 
els que està en permanent contacte. Ha defensat la promoció de l’Horta i està satisfet 
d’aquets treball. Agraeix també l’ajuda de tots els companys de la Corporació i en 
destaca la bona convivència. Agraeix també el tracte que li han dispensat els veïns de 
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l’Horta, que li han manifestat amb sinceritat els seus problemes i que han ajudat a fer 
millor les coses. Diu que sempre ha treballat per a la ciutat i per a l’Horta i marxa 
satisfet per haver-ho fet.  
 
El Sr. Yuguero  vol deixar palès un bon nombre d’agraïments fruit de la seva tasca com 
a regidor en els darrers vuit anys. En primer lloc agraeix el suport i l’assessorament que 
ha tingut per part dels funcionaris d’habilitació nacional. Agraeix també a tots els 
funcionaris de la Paeria (en especial els de Joventut i Salut Pública) que han treballat 
amb un esforç fantàstic i que li han ensenyat molt en gestió i en vinculació amb totes 
les entitats de la ciutat. A aquestes entitats vol manifestar també la seva gratitud; són 
una bona mostra del treball i de la implicació de la joventut. Als mitjans de comunicació 
agraeix que donin veu pública a allò que es parla en les sessions, que sempre li han 
dispensat un tracte respectuós i han fet un seguiment impecable de la tasca feta a 
l’Ajuntament. Es posa a disposició dels regidors i regidores de l’oposició als quals 
agraeix la seva amistat i la receptivitat que han tingut amb les propostes que ha 
presentat al Ple i que han tingut el suport de tots els grups; el consens ha estat fàcil. 
Agraeix també la tasca feta per les companyes del Grup del PSC. El darrer agraïment 
és pels companys del seu grup, que han estat la seva família política en uns anys 
importants en la seva vida i que l’han acompanyat en tot moment. Clou la seva 
intervenció agraint la confiança que ha tingut l’alcalde de la ciutat amb ell i als membres 
de la JSC que el van proposar com a regidor. Desitja a tots els màxims encerts i creu 
que la feina que fem com a paers és molt noble en tant que treballem pel bé de la 
ciutadania. Explica que hi ha estudis que demostren que les persones que ajuden als 
altres tenen millor qualitat de vida; desitja que tots continuem ajudant els altres i així 
puguem tenir també una llarga vida.  
 
La Sra. Brocal  agraeix a totes les persones i entitats a les que ha tingut l’honor de 
conèixer en la tasca de regidora. Espera haver pogut ajudar en allò que li ha estat 
demanat. Als companys de la Corporació els agraeix el suport i l’afecte que han tingut 
amb ella en aquest mandat i en l’anterior. Als companys del grup i a la resta de regidors 
socialistes els manifesta la seva gratitud. Ha estat un plaer i un honor ser regidora de la 
Paeria i tenir la confiança de l’alcalde.  
 
El Sr. Vilella  diu que aquest és un tancament de mandat extremadament emotiu, fruit 
de la bona relació entre tots els membres de la Corporació. Pels membres del Grup del 
PP és un honor i un orgull formar part de la Paeria i poder treballar per la nostra ciutat. 
Malgrat les diferències polítiques sempre ha existit voluntat d’entesa i de consens i han 
donat suport a totes les propostes que han considerat positives per a Lleida (oposant-
se, quan calia, a allò que consideraven que no era correcte). Són conscients que en 
alguna ocasió s’han pogut equivocar o no han satisfet les expectatives que se’ls havien 
dipositat; per això, demanen disculpes. Sempre han actuat en defensa del bé comú i de 
la ciutat. Han fet quatre anys d’oposició, amb responsabilitat i amb fermesa. Estem aquí 
per treballar per Lleida i pels lleidatans, més enllà de les ideologies polítiques. Agraeix a 
tots els tècnics, funcionaris i treballadors de la Paeria la seva paciència i la col·laboració 
i ajuda. També agraeix el tracte rebut pels mitjans de comunicació que sempre ha estat 
correcte. Vol reconèixer la bona feina de tres persones que treballen al seu grup; tots 
tres són una part important del grup i mai han escatimat esforços. Als companys de la 
Corporació que no repetiran, els diu que ha estat un plaer poder compartir aquest 
mandat amb ells; els desitja molta sort i èxits en la seva nova etapa professional. 
Recorda que quan li van proposar entrar en la política sempre va tenir clar que no volia 
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perdre l’amistat de ningú; després d’aquests quatre anys no n’ha perdut cap i ha 
guanyat 26 amics.  
 
El Sr. Zaballos  destaca que en aquesta sessió, la sensibilitat estigui a flor de pell. En 
primer lloc destaca les paraules d’agraïments que han pronunciat els regidors i 
regidores que s’han acomiadat. Avui ell s’acomiada d’un mandat de quatre anys com a 
cap de llista i també com a regidor de la Paeria per tornar com a professor d’alemany a 
l’EOI. Marxa molt satisfet en els dos aspectes. Creu que el seu grup municipal tanca 
aquest període amb el sentiment d’haver intentat tot el possible per a mitigar al màxim 
les conseqüències de la crisi econòmica, laboral i social (una de les més dures que ha 
patit la ciutadania de Lleida en les darreres dècades). Han pres decisions i han tingut 
actituds gens usuals en la política actual. Calia intentar l’impossible per aconseguir el 
possible, tot i la manca de mitjans. El principal partit de l’oposició ha donat suport a un 
Govern amb majoria absoluta, fet que no ha estat gens usual en la política del nostre 
país. Ho hem fet, perquè hem actuat pensat en el benefici de la ciutadania i no en el 
benefici d’un partit o una persona. Hem criticat tots aquells aspectes en què han 
considerat que no es seguien aquests principis. Les grans coalicions són normals en 
altres països quan la situació dels ciutadans és complicada o dramàtica. El Grup de CiU 
no ha estat invitat a formar una gran coalició; malgrat això han actuat els darrers quatre 
anys amb la mateixa responsabilitat com si n’haguessin format part. Han pactat 
pressupostos per tal d’alleugerir les càrregues impositives de la ciutadania; han treballat 
per cercar una solució a un espai tan emblemàtic com les Basses. Han intentat 
treballar, sense lamentacions; tenint mol clar que calia que els partits ens poséssim 
d’acord per donar solucions als gravíssims problemes dels ciutadans. Tota aquesta 
tasca l’hem hagut de fer en mig d’un procés de replantejament del nostre futur com a 
nació. El Grup de CiU ha estat al costat del Govern de la Generalitat i dels milers de 
persones que han demostrat cada 11 de setembre que volen un millor futur per al país. 
Aquest compromís serà defensat sempre pel seu grup. Des de l’aspecte personal 
demana disculpes a la ciutadania per no haver pogut aconseguir tot allò pel que han 
treballat i per no haver pogut millorar una mica més la situació de la gent que ha tingut 
problemes en els darrers anys. Fer política és gestionar un cert grau de frustració i per 
això cal demanar disculpes a la ciutadania. El primer dels agraïments vol que sigui per 
a les persones del seu grup, tots han estat al seu costat (els relaciona a tots pel seu 
nom); sense ells aquests temps haurien estat impossibles de superar. També agraeix a 
la resta de regidors del Ple, al Paer en cap, al personal de la Paeria i als mitjans de 
comunicació la seva actitud i les mostres d’afecte que ha rebut durant aquests quatre 
anys. Ha estat una experiència inoblidable. Pot afirmar que tots, sense excepció, li han 
ensenyat a conèixer i estimar més la nostra ciutat, a la seva gent i al nostre país. Haver 
estat un Paer és un honor, un plaer i una experiència que espera el faci millor persona. 
 
La Sra. Mínguez  diu que avui és un Ple d’emocions, d’acomiadaments i d’agraïments. 
Hem compartit moltes hores de feina i una relació de la qual cal deixar constància. 
Recorda el Sr. Josep Presseguer, que va deixar la Corporació a meitat del mandat i que 
va contribuir a la millora de la ciutat que tan estima. Hem estat capaços, des de la 
discrepància, d’arribar a molts acords, d’aprovar per unanimitat un bon nombre de 
punts de l’ordre del dia de cada Ple. Hem tingut debats i discrepàncies que han estat 
presidits per la voluntat de millorar les propostes presentades. Desitja molts èxits a les 
persones que deixaran la tasca de regidors. Desitja encerts als que continuïn i als que 
vinguin de nou amb la mateixa il·lusió que tenen els que ara estan a la sala de Plens.  
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El Sr. alcalde  comença la seva intervenció agraint la tasca dels funcionaris d’habilitació 
nacional, presents a cada Ple, garantint la legalitat i vetllant per la defensa de l’interès 
públic i aixecant acta dels debats; han ajudat i treballat per fer possible des del punt de 
vista administratiu els desitjos que la Corporació manifestava des de la seva vessant 
política i d’interès ciutadà. Agraeix la tasca dels mitjans de comunicació que han 
tramès, comunicat i creat opinió sobre allò que els 27 paers hem debatut en interès de 
la ciutadania. Els mitjans han ajudat en el procés de comunicació i participació, 
trametent també l’opinió dels lleidatans com a una eina bidireccional de participació 
ciutadana. Agraeix a tots el funcionaris municipals que cobreixen les sessions plenàries 
i tenen cura dels petits detalls que fan més còmode el debat. L’agraïment el fa extensiu 
al públic: als assistents habituals i a aquells que han vingut quan els afectava alguna 
qüestió concreta. Cal ampliar la comunicació i en aquest sentit agraeix als que han 
tingut iniciatives quant a la transmissió per canals electrònics. El públic ens tramet 
l’interès de la ciutadania; caldrà cercar més canals de participació en els afers públics. 
Destaca l’alt nivell de consens que s’ha donat en aquest mandat, amb una gran part 
d’acords unànimes, no només en els acords purament administratius. Demostra una 
voluntat global de treball positiu al servei de la ciutadania. Explica el gran treball previ 
que s’ha fet per consensuar mocions, amb esmenes i transaccions treballades per 
regidors i portaveus. Les reunions de la Junta de Portaveus han servit per llimar 
diferències i per cercar consensos sense eludir el debat i la crítica. Entre els portaveus 
s’ha donat un nivell de relació personal que ha facilitat els acords i desacords polítics. 
S’ha pogut arribar a consensos amb el primer grup de l’oposició en projectes com la 
rehabilitació de les Basses, els pressupostos o la creació d’ocupació. Amb el Grup del 
PP també s’ha arribat a acords. Tots hem posat l’interès públic per sobre dels 
interessos dels respectius partits, especialment en matèries com l’ocupació o l’atenció 
social. Creu que ha estat un mandat destinat al treball vers les persones més febles de 
la ciutat en un moment de greu crisi. S’ha arribat a grans consensos en les polítiques 
més sensibles: les socials i les d’ocupació. Clou la seva intervenció dient que ha estat 
un plaer i un honor ser un dels 27 paers d’aquest mandat. Desitja que el progrés de la 
ciutat i la recuperació econòmica siguin un fet i que es mantingui l’esperit de concòrdia 
que presideix la Paeria.  
 
 L’alcalde aixeca la sessió, de la qual, com a secretari, estenc aquesta acta. 
 
El secretari,  

Vist i plau, 
 L’alcalde, 


